
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 2. maj 2017 kl. 19.00 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 4. april 2017 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og tilrettes. 

 

2. 

Bentes bunke. Vores nuværende sundhedsforsikring opsiges, da den ikke opfylder vores behov. Lars 

undersøger tidligere modtagne tilbud på sundhedsforsikring. Et par beboerhenvendelser blev fremlagt og vil 

blive behandlet. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Niels har aftalt nogle tiltag med parcelforeningsformand for Kunnerupvej 2-18. 

Niels har behandlet et par beboerhenvendelser vedr. rotteplage og etablering af læmur i skel. 

  

4. 

Orientering fra kasserer. Budgetforslag 2017/18 er udarbejdet. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek. Ingenting. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg – beboerhenvendelser. John arbejder fortsat på verserende beboerhen-

vendelser. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg – vej og kloak. Ingenting.   

 

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars vil gerne uddele en stor ros og tak til alle, der 

deltog i affaldsindsamlingen d. 2. april. Lars undersøger, hvor mange kilo affald, der blev indsamlet i Kolt 

Haveby – og resultatet lægges på vor hjemmeside, hvis Lars kan få det oplyst.  

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. De indkøbte fitness-redskaber etableres på Solvangen i nær fremtid. 

 

10. 

Orientering fra den grønne drift. I indeværende uge starter vores eksterne græsklipper. Mogens og Lars har 

haft møde med kommunens rottebekæmper vedr. rotteproblem på Bavnegårdsvej. Kommunen bestiller TV-

inspektion af kloak, hvor der er observeret sætningsskade. Vi afventer svaret på denne, og er i fortsat dialog 

med kommunen om problemet. 

 

11. 

Eventuelt. Ingenting. 

 

Referent: Bente Jensen 


